
geachte voorzitter en leden van de commissie koninkrijksrelaties, geachte regeringscommissaris, 
 
bijgaand twee documenten: een mail van mij aan de nationale ombudsman en een zeer prompt 
antwoord (een dag later: vandaag 1 februari 2021) vanuit deze organisatie. 
 
graag vraag ik uw aandacht voor 

• mijn schrijven, teneinde een beeld te kunnen vormen 
• enkele passages uit de reactie 

 
het punt ter zake het bsn speelt al enkele jaren en ogenschijnlijk is er nauwelijks tot geen voortgang. 
in de reactie van de ombudsman wordt een brief van stasbzk van 21 december 2020 aangehaald 
waarin over de introductie van het BSN in caribisch nederland onder meer het volgende wordt gesteld. 

• "...uitgewerkt, met de bedoeling om op termijn het BSN in Caribisch Nederland in te voeren." 
• "Om tot invoering over te gaan zijn diverse wetswijzigingen nodig, waarnaar nu aanvullend 

onderzoek wordt gedaan." 
 
duidingen als "op termijn" en "aanvullend onderzoek" maken mij enigszins ongerust. komende zomer, 
zo is verwachtbaar, zullen wederom enkele studenten - in elk geval van sint eustatius - naar europees 
nederland gaan om verder te studeren. 
 
uit de gebruikte woordkeuze meen ik echter te begrijpen dat het een illusie is reeds komend studiejaar 
te rekenen op de beschikbaarheid van een BSN voor studenten op ons eiland, nog voor ze zijn 
vertrokken naar europees nederland. 
 
voor zover ik er zicht op heb - en dat is natuurlijk beperkt - zie ik ook weinig beweging in het dossier 
ter zake van de beschikbaarheid van NL-banken op - bijvoorbeeld - sint eustatius. 
 
als men werkelijk wil kunnen zaken heel snel voor elkaar komen, maar ja: is de wil werkelijk 
aanwezig...? 
 
natuurlijk, het is mij bekend: covid19 vraagt veel aandacht van het kabinet en bovendien is het kabinet 
demissionair, maar de oorsprong van de gestelde behoefte dateert van ruim voor covid19 en ten 
aanzien van het demissionaire karakter van het kabinet: zijn deze zaken 'controversieel' verklaard? zo 
niet, dan kan er toch gewoon mee worden doorgegaan... 
 
ik hoop dat ik spoedig positieve berichten hieromtrent mag vernemen. 
 
met vriendelijke groet, 
 
ir. j.h.t. (jan) meijer mba, 
bellevue road 4, upper round hill,  
sint eustatius, caribisch nederland  
(j.m@jhtm.nl)  


